
Provincie Flevoland

Antwoord: De provincie heeft kennisgenomen van de plannen. Net als uw Staten heeft ook de 
portefeuillehouder voor het Nationaal Park Nieuwland van de omwonenden een brief ontvangen.

Antwoord: In het provinciaal beleid voor werklocaties is aangegeven dat het primair aan gemeenten 
en marktpartijen is om te komen tot realisatie van werklocaties. De provincie heeft een facilitaire 
rol. Als gemeente Almere daar prijs opstelt is de provincie bereid om mee te denken.

Antwoord: Zoals ook in 2018 richting het college van burgemeester en wethouders van Almere is 
aangegeven, is het college niet gelukkig met de ontwikkeling van een overslaghaven vanwege de 
directe nabijheid van het nationaal Park Nieuw Land. Dit standpunt is niet gewijzigd. Ons college is 
van mening dat het Nationaal Park Nieuw Land niet aangetast mag worden.

Schriftelijke statenvragen van de Statenfractie van GroenLinks over de Puinoverslag haven, 
ingediend op 18 november 2020, en de antwoorden daarop van het college van Gedeputeerde 
Staten zoals vastgesteld op 8 december 2020 (2714236).

3. Is het college bereid om in gesprek te gaan met de gemeente Almere om andere locaties te 
onderzoeken? Zo nee, waarom niet?

1. Heeft het college kennisgenomen van de plannen van Cirwinn om bij de Blocq van Kuffeler en 
grenzend aan het Nationale Park een puinoverslaghaven te realiseren?

2. Is het college het eens met GroenLinks dat deze activiteit niet past in een van de poorten van 
het Nationaal Park Nieuw Land?




